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Název studijního programu:   Public Finance and Economics 
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Typ:               magisterský navazující prezenční 

 

Jméno, příjmení a titul garanta: doc. Ing. Robert Jahoda, Ph.D.    

    

Datum a místo zasedání programové rady: 9. 9. 2019, ESF MU 

Účast: 

Jméno Zařazení 

Robert Jahoda Garant studijního programu 

Ivan Malý Akademický pracovník z daného programu 

Vladimír Hyánek Akademický pracovník z daného programu 

-- Zástupce studentů  

Viktor Novysedlák Zástupce zaměstnavatelů/absolventů 

Juraj Nemec Akademický pracovník z daného programu 

Dagmar Janoušková Koordinátorka pro kvalitu 

Jana Biskupová zapisovatelka 

* Doplňte řádky podle potřeby 

 

 

 

  



 
 

 

1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období. 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Popište aktuální témata, problémy a výzvy, kterým čelí studijní program. 

 

 

Komentář: 

Pro akademický rok 2019/2020 byly provedeny následující nepodstatné změny: 

1. Předmět XPX_ACAD změnil rozsah výuky z 0/0/0 na 0/2/0 

Programová rada bere tyto změny na vědomí. 

Komentář: 

Dne 14.2.2018 proběhla hodnotící schůzka k Záměru rozvoje studijního programu (přeměna 

studijního oboru na program), která konstatovala tyto cíle programu do dalších let: 

1. Studijní obor/program má potenciál k přijímání studentů do Double Degree studia nabízeného 

na základě bilaterálních smluv mezi Masarykovou univerzitou a partnerskými univerzitami 

v Evropě. S ohledem na to by mělo dojít k větší propagaci programu, která by měla vyústit ve 

větší počet studentů. V době hodnotící schůzky neměl obor žádného absolventa ze strany 

zahraničních studentů studujících v rámci Double Degree smluv. K dnešnímu datu máme čtyři 

absolventy se slibným potenciálem do příštích let.. 

 

Komentář: 

Studijní program aktuálně čelí následujícím tématům, problémům a výzvám: 

1. Jelikož se jedná o placené studium, počet zájemců o program je omezený. S proděkanem 

Smutným už poslední tři roky jedná, jak program dostat na seznam programů nabízených pro 

vládní stipendisty z jiných zemí. 

2. Kvalitě programu by prospěla větší internacionalizace ze strany vyučujících. Garant 

programu bude v tomto směru vyvíjet motivační aktivity. 

3. Současné konsorcium partnerů poskytujících Double Degree studium chce hledat způsoby 

dalšího prohloubení spolupráce. V rámci těchto aktivit podali v únoru 2019 Erasmus Mundus 

projekt, který však byl vyhodnocen jako neúspěšný. V současné chvíli partneři zvažují 

přepracování projektu a jeho opětovné podání v únoru 2020. 



 
 

 

4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Cíl rozvoje studijního programu Opatření vedoucí k cíli Implementace opatření 

(rok nebo cyklus) 

Zvýšit počet přijatých studentů 1) Nabídka studijního 

programu ze strany fakulty 

na inzertních portálech 

2) Rozvoj smluv zajišťujících 

internacionalizaci 

3) Přepracování a opětovné 

podání Erasmus Mundus 

žádosti 

Ad1) průběžně 

Ad 2) průběžně 

Ad 3) únor 2020 

Zvýšit míru internacionalizace 

programu 

1) Diskuse a motivace 

studentů k výjezdu na 

partnerskou instituci 

v průběhu 3. nebo 4. 

semestru. 

2) Vytvořit modul pro 

pravidelný příjezd 

hostujících akademiků, 

kteří by během kratší doby 

mohli nabídnout kurz za 

určitý počet kreditů 

Ad1) průběžně 

Ad2) srpen 2020 

   

   

 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

Komentář: 

Cílem příštích snah by mělo být zvýšení počtu studentů, zejména pak placených studentů a dosažení 

ideálního stavu cca 20 nastupujících studentů do ročníku. K dosažení tohoto cíle navrhujeme více 

opatření, která sledují jak větší povědomí o programu mezi potenciálními studenty, tak větší atraktivitu 

samotného programu. 

 

Komentář: 

Programová rada během svého jednání vyslovila následující komentáře: 

1. Programová rada konstatovala, že toto první jednání je výjimečné tím, že  ještě není 

najmenovaný zástupce studentů (student bude jmenován na návrh studentské komory 

Akademického senátu fakulty do 30 dnů ode dne, kdy je o návrh děkanem požádána). 

2. Programová rada by přivítala, pokud by podklady na její jednání byly zasílány dříve a všem 

jejím členům. 

3. Programová rada žádá, aby ze strany proděkana pro studium byly lépe vydefinované 

podstatné a nepodstatné změny programu a aby byla s garanty programů diskutován způsob, 



 
 

 

 

 

jakým je schvalují, či se k nim vyjadřují (např. co dělat, pokud vedoucí katedry iniciuje změnu, 

se kterou garant programu nesouhlasí) 

4. Programová rada žádá, aby byly lépe vydefinovány vztahy mezi garantem studijního 

programu a vedoucím katedry, na které působí 

 


